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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Na jednym z poprzednich posiedzeń zwracałem się do wiceministra spraw wewnętrznych i administracji, 

do wieceministra Szefernakera, który jest odpowiedzialny za realizację zadań związanych z uchodźcami 

z Ukrainy, i prosiłem o informację, w ilu obiektach administracji rządowej, ministerialnej, wojewodów, urzę-

dów centralnych, spółek Skarbu Państwa, przedsiębiorstw takich jak Poczta Polska, czyli podmiotów, na 

które rząd ma wpływ, są oni zakwaterowani. Ile takich obiektów z możliwością zakwaterowania, czyli hoteli, 

pokoi gościnnych, tudzież innych pensjonatów, na terenie Polski istnieje? W ilu tych obiektach zostali za-

kwaterowani uchodźcy z Ukrainy? Ilu jest ich łącznie, oczywiście w poszczególnych obiektach? Jakie kwoty 

z budżetu państwa zostały przeznaczone na ten cel? I otrzymałem odpowiedź skandaliczną, jednozdaniową, 

informującą, że łącznie jest ileś tysięcy obiektów, w których mieszkają Ukraińcy. Ja i bez pana ministra Sze-

fernakera to wiem. To urąga powadze instytucji, jaką jest Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administra-

cji. 

W związku z tym ponownie zwracam się do Pana Premiera z prośbą o szczegółowe informacje w tym za-

kresie oraz o informacje dotyczące podstawy prawnej związanej z realizacją tych zadań. Na jakiej podstawie 

prawnej w przypadku spółek prawa handlowego te osoby zostały tam zakwaterowane? Kto i w jakim zakresie 

pokrywa koszty ich zakwaterowania? 
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